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Protokół 
z L sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 17 maja 2023 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala – Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.30 i trwała do godziny 14.36. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych, tj. 100% ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – zastępca wójta, Katarzyna Kmiecik-Rosa – sekretarz gminy, Małgorzata 
Kęsy – zastępca skarbnika, Małgorzata Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego, Józef Grobelny – kierownik Wydziału Służb Technicznych, Irena Wachowiak-
Szudra – radca prawny, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Aktywności Lokalnej w Pępowie, asp. szt. Błażej Horała – kierownik posterunku policji 
w Krobi, st. asp. Łukasz Leśniarek – dzielnicowy, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi 
rady gminy i samorządów mieszkańców oraz sołtysi – według załączonej listy obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 
gostyńskiego za 2022 rok. 

8. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zbycia nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości Pępowo, 
b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Pępowo, 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030, 
f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 
g) zmiany uchwały nr XLVI/341/2022 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 grudnia 

2022 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy 
Pępowo na 2023 rok, 

h) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pępowo. 

10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zamknięcie sesji. 
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W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych, sołtysów, przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo oraz gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 9. porządku obrad L sesji Rady 
Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pępowo 
– jako podpunkt h). 

Radni jednomyślnie – 15 głosami „za” – przychylili się do wniosku wójta, 
w następstwie czego porządek obrad L sesji Rady Gminy Pępowo został zmodyfikowany 
w zakresie punktu 9. – dodano podpunkt h). Imienne wykazy głosowań radnych oraz pierwotny 
porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XLIX sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z XLIX sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 15 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 

 
W punkcie 7 – Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Gostyniu oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 
gostyńskiego za 2022 rok przedstawił kierownik posterunku policji w Krobi asp. sztab. Błażej 
Horała – sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przyjęto. 

 
W punkcie 8 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 
 

W punkcie 9 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) zbycia nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości Pępowo – projekt 
uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. Wyjaśniła, że chodzi 
o nieruchomość położoną na tyłach ul. 1 Maja, gdzie występuje zabudowa garażowa; jedyna 
wolna działka o powierzchni 20 m2 zgodnie z planem miejscowym również może zostać 
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przeznaczona pod zabudowę garażową. Nadmieniła, że jeśli Rada podejmie uchwałę, zostanie 
wszczęta procedura dotycząca zbycia tej nieruchomości. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/369/2023 w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości 
Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik 
WRG Małgorzata Waleńska. Jak wyjaśniła, intencja podjęcia uchwały jest wyznaczenie 
nowych obszarów na tereny inwestycyjne, czyli na tzw. strefę gospodarczą, zgodnie 
z załącznikami graficznymi do projektu uchwały. Nadmieniła, że zmiana studium jest 
pierwszym krokiem, który pozwoli w przyszłości opracować plany miejscowe pod zabudowę 
inwestycyjną, czyli tzw. strefę gospodarczą. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/370/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały 
przedstawiła zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, w budżecie powiatu 
gostyńskiego na 2023 rok przewidziano zadanie w zakresie opracowania dokumentacji na 
ulepszenie drogi 4959P na odcinku Siedlec – Babkowice w kwocie 9 tys. zł (dot. chodnika) 
oraz zadanie w zakresie ulepszenia nawierzchni jezdni w ciągu drogi powiatowej nr 4953P w 
miejscowości Babkowice w kwocie 17 tys. zł (dot. drogi), przy czym koszty ww. zadań 
przewidziano odpowiednio na kwoty: 18 tys. zł i 34 tys. zł. W związku z powyższym proponuje 
się udzielenie pomocy finansowej dla powiatu gostyńskiego w wysokości 50% kosztów 
zadania, tj. odpowiednio 9 tys. zł i 17 tys. zł. Podkreśliła, że realizacja inwestycji poprawi stan 
bezpieczeństwa oraz jakość życia społeczności lokalnej, wobec czego podjęcie uchwały jest 
zasadne. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/371/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały 
przedstawiła zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak przypomniała, stosownie do art. 216 ust. 
2 pkt 5 ustawy o finansach publicznych, wydatki budżetowe jednostek samorządu 
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terytorialnego są przeznaczone między innymi na pomoc rzeczową dla innych jednostek 
samorządu terytorialnego, określoną przez organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego. Poinformowała, że proponuje się udzielenie pomocy rzeczowej powiatowi 
gostyńskiemu na ulepszenie drogi powiatowej nr 4926P w Skoraszewicach, polegające na 
wymianie nawierzchni chodników, do kwoty 60 000,00 zł. Podkreśliła, że realizacja tej 
inwestycji poprawi stan bezpieczeństwa i jakość życia społeczności lokalnej, wobec czego 
podjęcie uchwały jest zasadne 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/372/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2023-2030 są zgodne ze 
zmianami w budżecie na 2023 r. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/373/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-
2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/374/2023 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
g) zmiany uchwały nr XLVI/341/2022 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 grudnia 
2022 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2023 rok – 
projekt uchwały omówiła sekretarz gminy Katarzyna Kmiecik-Rosa. Jak przypomniała, do tej 
pory w programie ujęte były dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych w kwocie 110 tys. zł i wpływy z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż 
napojów alkoholowych w obrocie hurtowym w wysokości 55 tys. zł. Wyjaśniła, że 
niewykorzystane środki z roku 2022 mają wpływ na zmianę tego programu i pochodzą one 
z wpływów za wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 11.317,08 zł 
oraz z części opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym 
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w kwocie 46.954,05 zł – środki te przeznacza się na realizację zadań określonych w gminnym 
programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii na rok 2023: zwiększa się o kwotę 3.500,00 zł środki na opłacenie kosztów 
powołania biegłego orzekającego w przedmiocie uzależnienia od alkoholu; zwiększa się 
o kwotę 12.000,00 środki na działalność Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych, 
w tym przeprowadzania z osobą zgłoszoną do Komisji rozmów motywujących do podjęcia 
leczenia; zwiększa się o kwotę 3.000,00 zł środki na kontrolę punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych pod kątem przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwolenia napojów 
alkoholowych; zwiększa się o kwotę 15.000,00 zł środki na podnoszenie kompetencji przez 
szkolenia przedstawicieli instytucji działających w zakresie profilaktyki i rozwiązywania 
problemów wynikających z używania alkoholu, w tym w zakresie przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie; zwiększa się o kwotę 6.000,00 zł środki na prowadzenie działań edukacyjnych dla 
dorosłych w zakresie szkód wynikających z picia alkoholu przez dzieci i młodzież, w tym ulotki 
edukacyjne, szkolenia sprzedawców napojów alkoholowych; ponadto przeznacza się kwotę 
7.454,05 zł na założenie monitoringu gminnego i zwiększa się o kwotę 11.317,08 zł środki na 
prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej, szkoleniowej w zakresie 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, a także przeciw-
działania uzależnieniom behawioralnym, w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym 
prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a także działań na rzecz dożywiania dzieci 
uczestniczących w zajęciach pozalekcyjnych – dodała, że chodzi o Dzień Dziecka, na 
organizację którego zostanie udzielona dotacja z GKRPA. 
Dyskusja – brak.  
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/375/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/341/2022 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 
grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2023 
rok – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
h) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik 
WRG Małgorzata Waleńska. Jak przypomniała, uchwała była już podejmowana, jednak 
wojewoda wielkopolski wydał rozstrzygnięcie nadzorcze w zakresie § 9 Finansowanie 
programu. Wyjaśniła, że w poprzedniej wersji programu sposób wydatkowania środków został 
określony zgodnie z klasyfikacją budżetową, natomiast zgodnie ze wskazaniem 
z rozstrzygnięcia nadzorczego należało precyzyjnie określić, o jakie rodzaje zadań chodzi, 
dlatego w uchwale podejmowanej powtórnie klasyfikację budżetową zamieniono na określenie 
konkretnych zadań, czy też rozpisanie środków finansowych z podaniem konkretnych zadań, 
które będą realizowane w ramach tego programu. 
Dyskusja: 
- Przewodniczący – stwierdził, że paragrafy [z klasyfikacji budżetowej] nie zmieniają się, 
jednak w § 9 zostało rozpisane, w jaki sposób będą wydawane środki. 
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- Małgorzata Waleńska – potwierdziła, po czym dodała, że w pozostałym zakresie uchwała nie 
zmieniła się. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
L/376/2023 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 10 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
– Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – przypomniał, że sugerował w Urzędzie Gminy 
utwardzenie pobocza jednej z ulic w Gębicach (od sklepu w stronę wyjazdu w kierunku 
Kościuszkowa). Wyjaśnił, że po budowie kanalizacji sanitarnej powstały w tym miejscu liczne 
muldy, zagłębienia i wybrzuszenia. Zwrócił się do wójta z prośbą o zajęcie się tą sprawą 
i utwardzenie pobocza, ponieważ dywanik asfaltowy w tym miejscu nie jest tak szeroki, żeby 
mogły się mijać dwa samochody – jeden samochód musi zawsze zjechać na pobocze, co jest 
szczególnie kłopotliwe podczas opadów deszczu. 
- Wójt – potwierdził, że temat jest mu znany. Poinformował, że rozmawiał już o tym 
z kierownikiem Grobelnym i materiał został zakupiony. Zapewnił, że w ciągu miesiąca, może 
półtora, zadanie to zostanie zrealizowane. Dodał, że jest potrzeba wynajęcia koparki, która 
wykona koryto. Przypomniał, że podobnych tematów jest więcej, jak chociażby kwestia 
utwardzenia zjazdu z drogi powiatowej na Jasne Pole w Siedlcu, o co zabiegał radny 
Krystkowiak. 
Kontynuując swą wypowiedź, wójt zauważył, że trwająca sesja Rady Gminy jest jubileuszową, 
50. w trwającej kadencji – z tej okazji pogratulował radnym i podziękował za dotychczasową 
dobrą współpracę. 
- Radny Radosław Sobótka – zwrócił się do kierownika WST Józefa Grobelnego z pytaniem, 
w jaki sposób naliczana jest opłata targowa handlującym, których stoisko handlowe wykracza 
poza ustalone przez Radę Gminy dwa stanowiska parkingowe, za które opłata wynosi 40 zł. 
Stwierdził, że niejednokrotnie zdarza się, że stoisko handlowe wystaje poza ustalony obszar. 
Zastanawiał się, czy jest wówczas naliczana dodatkowa opłata. Zauważył ponadto, że 
rozszerzone stoiska zajmują część drogi, zatem gdyby zdarzył się wypadek i musiałaby 
dojechać karetka, poruszanie się po targowisku byłoby utrudnione. Przypomniał, że podczas 
jednej z wcześniejszych sesji czy komisji zostało ustalone, że stanowisko handlowe miało się 
ograniczać do dwóch miejsc parkingowych, jednak na dzień dzisiejszy wszyscy wystają poza 
zakres objęty opłatą. Przypomniał ponadto, że przy wjeździe na targowisko handel miał się nie 
odbywać, jednak można zaobserwować, że pierwsze stanowiska rozstawiają się właśnie w tym 
miejscu. 
Kontynuując swą wypowiedź radny Sobótka podziękował p. Grobelnemu za naprawienie drogi 
w kierunku Rębiechowa. Stwierdził, że została tam wykonana dobra robota. 
– Józef Grobelny – odnosząc się do kwestii targowiska stwierdził, że zawsze był i będzie z tym 
problem, chyba że pracownik pobierający opłatę będzie w każdy czwartek czynił to w asyście 
policji. Przypomniał, że w przeszłości interweniował p. Popiołek i nawet interwencja policji 
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nie daje gwarancji, że wszystko będzie odbywać się idealnie. Stwierdził, że opłata 40 zł jest 
pobierana za jedno stanowisko parkingowe, nie za dwa. 
- Przewodniczący – przypomniał, że była zmiana uchwały i opłata 40 zł pobierana jest za dwa 
stanowiska parkingowe. 
- Józef Grobelny – zapewnił, że jeśli ktoś zajmuje podwójne stanowisko handlowe, wówczas 
naliczana jest podwójna opłata. Wyjaśnił, że już za poprzednich wójtów obowiązywała i nadal 
obowiązuje zasada, że jeśli ktoś zajmuje do połowy następnego stanowiska, dodatkowa opłata 
nie jest pobierana; jeśli jednak ktoś zajmuje ¾ następnego stanowiska, wówczas uiszcza 
wielokrotność opłaty. Przyznał, że trudno jest utrzymać to w ryzach, ponieważ nie jest to 
typowe targowisko, takie jak w Krobi czy Borku Wlkp., gdzie zostały wyznaczone równe 
stanowiska i każde z nich posiada numer; [w Pępowie] parkingi są różne, a koło p. Waszak nie 
są nawet oznaczone, co powoduje problemy. Przypomniał, że zgodnie z ustaleniami pracownik 
pobierający opłaty ma być elastyczny, ponieważ inaczej się nie da. Zażądał, aby pracownik 
pobierał opłaty w asyście policji, jeśli ma to być czynione w sposób rygorystyczny. 
- Przewodniczący – przyznał rację kierownikowi J. Grobelnemu. Dodał, że niejednokrotnie był 
świadkiem, jak handlujący targowali się z pracownikiem urzędu. 
- Józef Grobelny – dodał, że pracownik musi najpierw wysłuchać żali, a potem dopiero pobiera 
opłatę. 
- Przewodniczący – stwierdził, że taka sytuacja ma miejsce na każdym stanowisku – nie jest to 
odosobniony przypadek. Zaproponował, aby wymalować linie wyznaczające poszczególne 
stanowiska – wtedy będzie przejrzyściej. 
- Wiceprzewodniczący Marek Popiołek – stwierdził, że wtedy to nie będzie parking. 
- Józef Grobelny – przypomniał, że kiedyś opłata była pobierana w późniejszych godzinach, 
lecz od dłuższego czasu pracownik jest na targowisku już od 6 rano, żeby robić porządek 
i ustawiać stoiska; nie jest jednak w stanie tego zrobić, ponieważ handlujący mają „swoje” 
miejsca, które zajmują sobie nawzajem. Podsumował, że jedynym wyjściem z sytuacji byłoby 
podejście rygorystyczne i wygonienie tych, którzy się nie mieszczą, lub wprowadzenie 
rezerwacji miejsc, jednak takiego rozwiązania nie ma i nigdy nie było. 
- Wiceprzewodniczący Marek Popiołek – zauważył, że miejsca nie są ponumerowane. 
- Wójt – zaproponował, aby przedyskutować temat na komisji. Zgodził się, że obecna formuła 
nie sprawdza się, ponieważ to, czy ktoś zajmuje jedno stanowisko, czy półtora, zawsze jest 
tematem względnym. Zaproponował, aby wyregulować opłatę w zależności od rodzaju 
sprzedawanych artykułów, bez względu na liczbę zajmowanych stanowisk. 
- Przewodniczący – stwierdził, że takie rozwiązanie jest niebezpieczne, ponieważ kto pierwszy, 
ten porozkłada się na całym placu. 
- Wójt – wyraził przekonanie, że takiego zjawiska nie będzie, a nawet jeśli doszłoby do takiej 
sytuacji, zawsze można poprosić dzielnicowego. Stwierdził, że to gmina jest właścicielem placu, 
zatem handlujący musi skorzystać z naszej łaski, a nie na odwrót – musimy pokazać rolę 
gospodarza. Podkreślił, że nie chce dzisiaj rozstrzygać sprawy, jednak być może byłoby to 
dobre rozwiązanie – na „spożywkę”, kwiaty, rozsady czy flance, które mieszkańcy kupują na 
wiosnę, nałożyć niższą opłatę. 
- Józef Grobelny – stwierdził, że z doświadczenia może powiedzieć, że takie rozwiązanie nie 
wypali, ponieważ sprzedawcy odzieży rozłożą się na 20-30 metrów i będzie to niesprawiedliwe, 
inni handlujący będą walczyć. 
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- Radni – zaproponowali, aby pobierać opłatę od metra kwadratowego. 
- Józef Grobelny – odparł, że trzeba by mierzyć i przeliczać każde stoisko, jednak być może 
sprawdziłoby się to. 
- Przewodniczący – stwierdził, że targowiska umierają śmiercią naturalną, co można 
zaobserwować w Krobi, gdzie nie ma „pełnego obłożenia”, podobnie jak u nas, i niedługo będą 
same się wykruszały. 
- Józef Grobelny – zauważył, że obłożenia faktycznie nie ma, ale pierwsi handlujący ustawiają 
się poza [placem targowym], chociaż [na placu] jest wolne miejsce. 
- Wójt – poprosił o wyrażenie zdania sołtys Pępowa. 
- Maria Grzesiak – stwierdziła, że należy zostawić tak, jak jest. 
- Wójt – stwierdził, że trzeba by zwrócić uwagę na kwestię bezpieczeństwa – jeśli droga 
faktycznie jest zastawiana, być może trzeba będzie zaingerować i wykorzystać służby 
mundurowe, w ostateczności ukarać handlujących mandatem, ponieważ droga 
przeciwpożarowa musi być przejezdna i bezpieczeństwo musi być zapewnione. 
- Józef Grobelny – zauważył, że większość samochodów blokujących drogę należy do 
okolicznych mieszkańców i przedsiębiorców – i to jest apel do policji. 
- Przewodniczący – stwierdził, że mieszkańcy muszą jakoś dojechać do domów i gdzieś 
zostawić samochód. Zauważył, że nie ma w tym miejscu znaku zakazu. 
- Józef Grobelny – stwierdził, że na drodze trzeba stanąć w taki sposób, żeby można było 
przejechać – a czasem jest to niemożliwe. 
- Przewodniczący – odparł, że jeśli samochody stoją po jednej stronie, idzie przejechać. 
- Wiceprzewodniczący Marek Popiołek – stwierdził, że jest z tym problem. 
- Wójt – zaproponował, aby zająć się tym tematem na komisjach. 
- Przewodniczący – zgodził się, że temat należy spokojnie przedyskutować na komisji, 
ponieważ na sesji Rada nie wypracuje żadnego stanowiska. 
Przewodniczący podziękował radnym za złożenie oświadczeń majątkowych i zwrócił się 
z prośbą do radnego Krzysztofa Kaczmarka o uzupełnienie swojego oświadczenia. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  
 

W punkcie 11 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął 
L sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


